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PROTOKOLL
2021-10-03

    Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg
Tid: 16.00

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P/F10 sammankallande
Philip Palmaer (PP) P/F13/14
Sarah Johansson (SJ) P/F10
Magnus Sahlin (MS) P08
Rudi Martinsen (RM) P07 / Målvaktsskolan mfl.

Anmält förhinder Maria Lindberg Engberg (ML) F08  

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande
MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och det bjuds på nybryggt kaffe. 

2. Val av sekreterare
MS utses till sekreterare för mötet.

3. Dagordningen fastställs.

4.   Föregående protokoll godkännes.

5.   Laginventering 
RM berättar om hur vi ligger till i inventeringen. 
P11: US har haft möten med berörda ledare och de har fått framföra sin åsikt. US anser 
att generellt ska flickor och pojkar spela i sina resp. lag när underlag för spel i dessa lag 
finns. I detta fall beslutar US att de flickor som tidigare varit med P11 ska få välja 
lagtillhörighet för 2022. Detta innebär att man väljer vilket lag man ska spela matcher i. 
Man kan alltså inte spela matcher i två lag om det inte råder brist på spelare i det andra 
laget. MW och SJ underrättar berörda ledare.
Övriga lag: Intresse av utbildning finns till våren, två tillfällen för C-utbildning Ungdom. 
Även målvakt C efterfrågas, dock finns ingen certifierad utbildare i DFF.
F11/12, P11, F13/14, P13/14 har inventerats hittills. Sammanställning finns på 
OneDrive.

6.  P07 inför 2022
      RM informerar om läget; 8 killar kvar, ska spela 11-11 nästa år. Finns  det underlag för 
     ett gemensamt 11-11-lag med P07/P08? Möte ska hållas. De flesta killarna i P07 vill spela
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                 i ett gemensamt lag med 07 i IFK Åmål. RM har pratat med IFK:s ledare. Skulle kunna  
                 finnas underlag för två lag med huvudansvar hos IFK för ledarfrågan. Vikenspelarna ska    
                 vara registrerade hos IF Viken.

7.  Policydokumentet  för ungdom
     Henrik Blomkvist F08 är intresserad att vara med i arbetet. RM, MS och ytterligare någon
     likaså. Arbetet kan förhoppningsvis vara klart i slutet av november.

8.   Material
      ML har informerat lagen om att se över sina kläder och en lista att fylla i har lagts in i 
      resp. bås. Materialrummet ska städas en halvtimme innan nästa möte, sköts gemensamt
      av US. Hanebolsförrådet ska tömmas och städas, MS sköter detta.

 
9.   Träningstider
       US avvaktar inbjudan från kommunen till fördelningsmöte. MS går på detta möte.

10.  Avslutning spelare och ledare
       SJ redogör för statusen. Priser är beställda. Fotograferingen av pristagare sköts av   
       ledarna i resp. lag och då ska GDPR-lappen ha skrivits under för de som fotograferas.   
       Flera lag har informerat att inga föräldrar ska närvara och vi håller fast vid detta   
       eftersom det ändå är många i lokalen. Vi hoppas att vi nästa år kan ha en ”normal”   
       avslutning. US beslutar att lagen yngre än 8 år har lagvisa avslutningar fortsättningsvis.

11.  Möte med IFK Åmåls US
       MW, RM, SJ deltog. Representanter för resp. US informerande varandra om läget i resp.
       förening. Både kortsiktiga och långsiktiga samarbeten diskuterades. Det finns i        
       dagsläget förutsättningar för t.ex. enskilda lagsamarbeten, samarbete med domare och 
       planfrågor. En eventuell sammanslagning, om det skulle vara aktuellt, bedöms ta minst  
       två år p.g.a. av nödvändiga beslut enligt föreningarnas stadgar. IFK Åmål verkar ha 
       kommit en bit på väg i den i processen och verkar vilja arbeta för en sammanslagning.  
       Om en sammanslagning blir aktuell är mötesdeltagarna överens om att det då ska det   
       vara ”allt eller inget”. MW och RM informerar styrelsen om mötet och styrelsen får  
       bestämma hur frågan ska drivas vidare och om US ska fortsätta diskutera med IFK:s US. 

12. Övriga frågor
      - MW informerar om att ny US väljs på föreningens höstmöte.
      - MS informerar om att arbetet med två nya 5-5-planer skjuts upp till våren p.g.a. det  

                      mycket blöta vädret.

13.  Nästa möte beslutas äga rum mån 8 november kl. 18.00 på Vikenborg.

14.  Mötets avslutande

Mötet avslutas.
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Vid protokollet justeras

Magnus Sahlin Magnus Wallin
sekreterare sammankallande

 


